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PROTOKOLL nr 4 2024 

Styrelsemöte  

Via Teams  

2024-05-16, kl. 19.00 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Susanne Jonsson, Martin Hedberg, Jan-Olov Nyman, Linda Lindblom,  

Agnes Adler samt Karina Nilsson.  

 

Övriga: Marie Lundh 

 

§ 31  Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat.  

§ 32 Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen.  

 

§ 33 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 3, 2024-04-13 

Vi beslutar att godkänna protokollen och lägga de till handlingarna.  

 

§ 34 Kvarstående arbeten 

- Valberedning, vi lägger ut en nyhet på hemsidan, där vi efterlyser en representant till 

valberedningen från Gävleborg.  

- Festkommitté, vi lägger ut en nyhet på hemsidan, där vi skriver att vi efterlyser folk till en 

festkommitté.  

 

§ 35 Ekonomi 
Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Allt ser bra ut. Fortsatt bra ekonomi. Vi har en 

medlemsklubb som inte har betalat och vi avvaktar till SBF tar beslut om ev uteslutning.  

 

§ 36 Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Brev från SBF gällande medlemsavgifter. 

Fortfarande en del som är obetalt.  

 

§ 37 Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapporter från SGA och Rådgivare   

RB Martin – Inga nyheter från SGA. Det rullar på med tävlingar.  

FR Putte – Månatliga möten med folkraceutskottet och SGA. Känns som det är på rätt väg. 

Putte jobbar vidare med vår folkracekommitté. Det har varit dåligt med anmälda förare till 

tävlingarna. Det är svårt att få tag i funktionärer, racekontrollers och domare.  Appen är snart 

på gång. Det saknas fortfarande ett tillstånd från Lotteriinspektionen.  



 2 (2) 
 

 

 

b) Svaret från Disciplinnämnden 

De kommer att gå vidare med ärendet.  

c) Behörighet och roller i IdrottOnline 

Ingen av oss har någon speciell behörighet som gäller NNBF.  

d) Rapport från förbundsmötet 

Värdefullt att Anna Nordkvist och Ninna Engberg besökte oss i styrelsen. Bra information på 

lördagen. Snabbt och enkelt möte.  

e) Rapport från ordförandeträff 

Stor diskussion om folkraceappen. Inget svar från Lotteriinspektionen. Rent generellt så är det 

kommunikationsbrist i förbundet.  

§ 38 Miljö 
Inget på gång just nu. Flera klubbar som efterlyser miljötillstånd precis före tävling. Det finns en 

utökad behörighet i Lots som gör att vi kan lägga in miljötillstånden på klubbarna. Karina 

beställer behörighet till Jan-Olov och Martin.  

 

§ 39 Utbildning 
Ingen utbildning på gång. Miljöutbildningen blir till hösten.  

Utbudet på funktionärsutbildningar ökar i utbildningsportalen. 

 

§ 40 Övrigt 
- Problem att få domare utsedda till tävlingarna i rally. Det kan behövas ytterligare en person i 

rallykommittén. Urban tar kontakt med SGA.  

- Karina skickar ut stadgarna till styrelsen, så alla kan läsa och göra anteckningar till nästa möte.  

- Se över arvodena till domare inför nästa år.  

 

§ 41 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte på Gävle motorstadion den 30/6, kl. 12.00.   

 

§ 42 Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 


